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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2022/23:584 Systembolaget

Om gårdsförsäljning av alkohol införs i Sverige riskerar vi att bryta mot 
undantaget som EU har gett Sverige, och då kan undantaget tas bort och 
alkoholmonopolet försvinna. Detta skulle kunna innebära att utdelningen från 
Systembolaget, som uppgår till flera hundra miljoner, skulle försvinna eller 
minska rejält. Skulle vi trots allt få behålla undantaget skulle det innebära 
minskade intäkter för Systembolaget.

Min fråga till finansminister Elisabeth Svantesson är: 

 

Vad avser ministern, som är ansvarig för de statliga bolagen, att göra för att 
Systembolaget inte ska lida ekonomisk skada av ett eventuellt beslut om 
gårdsförsäljning?

………………………………………

Marianne Fundahn (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2023-04-21
Besvaras senast
2023-05-03 kl. 12.00


